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Punkt Baggrund, forberedelse  Referat 

Valg af referent 
 

 Mikael 

Opfølgning fra sidste møde 
 

  

Nyt fra formanden 
 

 Snak ang. Ry området og det pres der er på 
institutioner og gæste dagplejen her. 
Der har været en henvendelse til Byrådet fra en 
forældregruppe ang. dette.  
Else har lavet en skriftlig orientering til 
forældrene i Ry og i Gl. Ry om situationen og de 
løsninger, som kommer i Dagplejen. 

Evaluering af valg 
arrangement med DGI 

 Fokus på ”dit barn” kunne være godt 
 
Dagen kunne med fordel, have været struktureret 
anerledes, se nedenstående:  
 
Indbydelsen = OK + Video, men kom for sent på 
sociale medier 
Fremmøde = OK – flere ville være godt. Der var 
overvægt af forældre, der bor tæt på Fælleden. 
Mere dagplejeinvolvering i forhold til, at få 
forældre til at tilmelde sig, ville have været godt. 
Indhold = For langtrukket i DGI grupperne og for 
skema lagt. 
Forplejning = Ok forplejning, men børnene nåede 
at blive for sultne, forplejningen skulle have 
været tidligere. 
Beretning etc = et centralt oplæg kunne have 
været samlende, da vi mødtes i restauranten. 
Valgprocessen = blev for kort / ikke forstået bredt 
nok 
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Mere balance i mellem en aktiv og passiv proces 
 
Ambition til næste gang = flere / bredere 
fremmøde 
 
Ville også have været godt med dagplejer 
involvering 
 
Tilmeldingsprocessen kunne være smartere, evt. 
på gammeldags papir! 
 

Nyt fra ledelsen: 

 Budget og kapacitet 

 Ansættelse 

 Nyt IT system 

 Hjemmeside og 
præsentationer 

 
 

 Ansættelser i dagplejen vil fremover kunne 
komme til at foregå i legestuen for at give en 
bedre proces, samt bedre forankring.  
 
I forhold til ansættelse af leder i dagplejen er der 
kun positiv respons, og denne proces vil blive 
brugt igen. Det reflekterende team fungerede 
godt. Vi er glade for at have fået ansat Christinna 
Bjerre Hatting. 
 
I forhold til nyt IT system: diskussion ang. Den 
nye Dagpleje App – besluttet at sende papir 
instruktion og skriv igennem hver enkelt 
dagplejer.  
 
Snak ang. Den digitale pladsanvisning jf. 
Dagplejerens personlige profil. Der er forslag om 
ændringer i overskriften: hvem er vi, børn ændres 
til hvem er jeg. 
Lige nu ligner private pasningstilbud dagplejen, 
og man kan ikke se forskel. 
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Børneintra er ikke brugt bredt blandt forældrene 
– kan vi gøre noget for at få flere til at være med? 
Vi håber, at det nye system AULA, som tages i 
brug i løbet af 2020 er mere brugervenligt. 
 
I forhold til budget og kapacitet – hvordan 
informeres forældre om evt.  kapacitets 
justeringer i fremtiden? Længere diskussion og 
hjemme opgave med at tænke over nye 
muligheder. 
 
Vi drøfter nødvendigheden af, at dagplejerne er 
bedre vidende om sammenhængen mellem 
budget og kapacitet, herunder deres rolle som 
ambassadører for Dagplejen. Else vil inddrage 
dette perspektiv i sin sommervideohilsen 
 
Else arbejder med, at få et bedre overblik over 
pladsudnyttelsen, som vi kan bruge til at styre 
efter. En optimal pladsudnyttelse skal være over 
93 %, pt. er vi på medio 85 %. Det svarer til 627 
børn. Vi burde optimalt have 660 børn indmeldt. 
 
Ovenstående betyder også, at vi skal justere i 
antallet af gæstepladser. Der er for mange 
pladser i Midtbyen og Hørning. 
Desværre får vi ikke opgjort antallet af 1. 
prioriteter til Dagplejen præcist længere.  Men 
optimalt skal vi min. have 45 % af forældrene, der 
har Dagplejen som 1. prioritet. 
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Forslag til årsplan med 
punkter fra sidste møde, samt 
faste ”dagplejepunkter” 
Herunder drøftelse af mulige 
arbejdsgrupper 
 

19.6.19 Årsplan, evt. nedsættelse af arbejdsgrupper: 
Forslag til arbejdsgrupper: 

 Det videre arbejde med åbningstider 
   

  
Evaluering af valgmøde 

22.8.19 Kommunikation mellem dagplejere og forældre, herunder 
gensidig forventningsafstemning, intro til børneintra. 
Principper for samarbejdet mellem dagtilbud og forældre. 
Det kommunale buget, 2020 
  

7.10.19 Synlighed, promovering af gæstedagplejen,  
Dagplejen ind i Fremtiden. 
  

22.11.19 Temadag vedr. kontrakt 
  

26.11.19 Dialogmøde med Undervisnings og børneudvalget 
  

8.1.19 Planlægning valgmøde 
Principper for budgettets anvendelse 
  

  Udarbejdelse og evaluering af Dagplejens læreplan 
  

 

Her gik vi igennem planen, og besluttede at 
ledelsen kommer med oplæg til bestyrelsens 
rolle. Specifikt så skal vi arbejde med: 
Flere kunder i butikken – Short og Long term. 
Yderligere diskussion ang. nærhed i lokalmiljøet. 
Forslag forhold til mødre grupper, vælger møder, 
og barselscafe. 

Evt.   

 


